
 
 
 
Aan de griffier, burgmeester en wethouders van Gemeente Zwijndrecht, 
 
 
Hierbij een bericht van verontruste burgers van Zwijndrecht. 
 
De kwestie is de volgende: 
 
Na de herinrichting van de Ringdijk heeft men GEEN zebra’s meer geplaatst. 
 
De klankbordgroep heeft tijdens de presentatie van de plannen (overigens 
zeer kort voor de daadwerkelijke uitvoering van de herinrichting) 
aangedrongen op het terugplaatsen van de 2 (twee) zebrapaden . 
De aanwezige abtenaren zouden dit nog bestuderen maar op voorhand 
vonden zij het niet nodig, Het argument van de ambtenaren was “wij kunnen 
ze altijd nog plaatsen als dat nodig is”………. 
 
Wij, de bewoners achter de dijk, hebben al diverse vragen ingediend via 
“FIXI” 
De antwoorden die worden gegeven op de ingediende kwestie van de 
zebra’s zijn niet bevredigend en onvoldoende! 
 
Het gaat namelijk om een GEVAARLIJK SITUATIE die is ontstaan na de 
herinrichting van de Ringdijk ter hoogte van “de Werf” tot en met de 
“Lauwers”  
Veel mensen steken over als zij naar Dordrecht willen of naar de bedrijvigheid 
op en rond het Veerplein/Maasplein willen gaan. 
 
Veel oudere, mindervalide en invalide kunnen en durven nu niet meer veilig 
oversteken, zij gebruiken nu de smalle verkeersdrempel, omdat deze het 
meest op een zebra lijkt, waardoor de automobilist, fietser, brommer of 
motorrijder mogelijk meer oplet en voorrang verleend aan de overstekende 
voetganger. Kinderen lopen nu willekeurig zonder te kijken naar de overkant. 
Iedereen loopt door de huidige situatie willekeurig waar dan ook naar de 
andere zijde, dus ook tussen geparkeerde auto’s!!  GEVAARLIJKE SITUATIE 
 
Uw ambtenaren noemen een zebra “SCHIJNVEILIGHEID” Bijgesloten de 
argumentatie en de correspondentie met de ambtenaren van “FIXI” 
 
Moet er eerst een ongeluk gebeuren voordat het ambtenarenapparaat tot 
rede komt? 
 
 
 
 



Onze vraag is eenvoudig: 
 
Leg zebrapaden aan op de ringdijk waar zij eerst WEL lagen zodat eenieder 
weer VEILIG kan en DURFT over te steken. 
 
In afwachting van uw reactie en met vriendelijke groet, 
 
André Ruiterman 
 
PS. 
Deze brief zal ook naar de achterban en andere belangstellende organisatie 
gaan. 
 
Bijlage: Brief met Vraag en reactie “FIXI” 
 
 
 




